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Møde dato 

31. januar 2022 

Mødested 

Vester Nebel Skole 

Møde tidspunkt 

Kl. 17:15 – 19:30 

Møde nr. 

5 

Mødeleder  

 

Afbud til 

mabr@kolding.dk 

Deltagere 

Tina Hejsel, Lone Wiuff, Michael Holme Blicher, Mette Kronlykke, Katrine Knudsen (suppleant for Heidi 

Lind Seide), Pernille Kjøngerskov, Christina Føns (suppleant for Ulrik Gejl Møller), Hanne Bloch 

Rasmussen, Tina Olesen, elevrådsformand og næstformand Margrethe og Emma, Hanne Holm, Per 

Thorsen og Martin Bredthauer. 

Bemærkninger 

 

Afbud : Emma og Margrethe – Kathrine Knudsen – Hanne Block Rasmussen 

Online – Christina F og Tina H   

— 

Dagsorden 

 

Pkt. Emne Noter 

1 Godkendelse af dagsorden  

2 Nyt fra elevrådet Intet nyt 

Nyt fra ledelsen – skole og SFO 

 Skolens håndtering af corona i 

januar samt udsigten til 

ophævelsen af restriktioner fra den 

1. februar. 

 Ny organisering af udvalg og 

forvaltninger i Kolding Kommune 

udskiftning af direktør. 

 Indskrivning 22/23 

 Regnskabsafslutning 2021 

1 Hændelse på skolen med antændelse af benzin i 

flaske. Hændelsen politianmeldes. 

2. Mange syge elever og mange syge personaler. 

Eleverne er begyndt at komme tilbage efter corona 

sygdomsforløb. Mange klasser har været berørt. Nye 

retningslinjer er komme i dag fra forvaltningen. 

3. Ny struktur i Kolding kommune.  Vi er nu ind under 

BUF. Der vil være en omorganisering af nogle af 

områderne.  

4. Indskrivning til skoleår 22/23 – 28 elever 

indskrevet. Der er 33 potentielle elever. 

5. Et overskud på 486000 kr. fra 2021 

6. Ansat Sandra H Rasmussen i SFO 

Vi har ansat vores poder – Magnus 

7. Godt samarbejde med Vester Nebel hallen 

omkring idræt og hjemkundskabs lokalerne. 
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Side 2 

Nyt fra personalet Bekymring omkring smitte i personalet. 

Coronasmitte har skabt små klasser med meget få 

elever og det udfordre fagligheden i klasserne. 

Spørgsmål omkring fagligt opsamlingsarbejde for 

den enkelte klasse. 

Opfordring til at lærerne sender info hjem til forældre 

omkring hvad der er undervist i. 

Nyt fra bestyrelsen   

3 Elever med særlige behov 

På baggrund af en 

forældrehenvendelse til formanden 

drøftes skolens inklusionsindsats jf. 

skolens principper samt lovgivningen 

på området. 

Bilag: 

Princip for skolens arbejde med elevernes udvikling i 

skolens faglige og sociale fællesskaber.pdf 

 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/laering-og-

laeringsmiljoe/inklusion/regler-om-inklusion  

 

Forældrehenvendelse til skolebestyrelsen. 

Hvorfor kan elever ikke blive taget ud af 

undervisningen og få et fagligt løft? 

Dialogo omkring inklusion på skolen. 

Kan det beskrives hvilke stukturer der er på skolen 

for hjælp til elever med udfordringer, så forældre kan 

se det på hjemmesiden. Vigtig med kommunikation til 

forældrene over handlemuligheder. 

Regler for inklusion i folkeskolen er beskrevet. 

Tilbagemelding til bestyrelsen omkring 

kommunikation til forældrene er konkrete indsatser, 

beskrivelse af hvad der tilbydes på skolen af 

muligheder for støtte for fagligt udfordrede børn. 

Drøftelse internt og tilbagemelding til 

skolebestyrelsen af hvordan man sikrer at alle børn 

stilles lige og har samme muligheder for at få støtte.  

. 

 

4 Skolebestyrelsesvalg 2022 

Der er skolebestyrelsesvalg i foråret 

2022. Iflg. udsendte tidsplan er første 

opgave at skolebestyrelserne drøfter 

opstillingsprocedure og skolelederen 

nedsætter valgbestyrelse 

Bilag: 

Tidsplan til skolebestyrelsesvalg 2022.pdf 

 

Styrelsesvedtægt Bilag 3 – Skolebestyrelsen.pdf 

 

bekendtgørelse vedr. valg til skolebestyrelsen.pdf 

 

4 medlemmer er på valg.  

Tina H skriver udkast til brev som rundsendes til 

årgange. 
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Side 3 

Der skal nedsættes en valgbestyrelse. Lone og Mette 

og Tina 

 

5 Perspektiverne i digital undervisning 

På baggrund af erfaringer med og 

udbygningen af digital undervisning 

samt medarbejderenes digital arbejde 

og samarbejde under corona 

pandemien drøftes perspektiverne af 

dette i en ”normal” skolehverdag. 

Hvordan fastholder vi den kompetence som vi har 

fået efter corona hjemsendelser? 

Hvordan kan vi arbejde videre med digital 

undervisning og styrkelsen af elevernes læring. 

Drøftes på lærermøde. Tilbagemelding til 

skolebestyrelsen. 

6 Antimobbestrategi 

Tilbagemelding fra skolebestyrelsens 

udvalgsarbejde med skolens nye 

antimobbestrategi. 

10 maj 2022 kl. 19.00 er der møde med forældre 

omkring antimobbestrategi.  

7 Evt.  

 


